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Pan

Andrzej Romaniak

Przewodniczący Rady Miasta Sanoka

lnterpelacja

Do: Burmistrz Miasta Sqnoka

Dotyczy: prac nad uchwałq Radv Miasta sanoką dotvczqcei bonifikat przv
przekształcaniu użvtkowania wieczvsteqo w prawo własności na mieniu miasta
Sąnoka

W związku z ustawą o przekształceniu prawa użytkowania wieczystego gruntów

zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów, chciałem dowiedzieć

się czy Pan Burmistrz podjął inicjatywę uchwałodawczą dotyczącą ewentualnego udzielenia

bonifikat mieszkańcom, którzy są zainteresowanijednorazowym nabyciem prawa własności.

Wiele miast w Polsce, wychodząc naprzeciw oczekiwaniom swoich mieszkańców, chcącym

przekształcić prawo wieczystego użytkowania na prawo własności, podjęło, bądź jest

w trakcie procedowania stosownych uchwał. Zgodnie z przytoczoną ustawą wysokość

ewentualnej bonifikaty jest kompetencją gminy w zasobach której są grunty zabudowane

domami jednorodzinnymi oraz budynkami wielorodzinnymi w których co najmniej jedno

mieszkanie ma wyodrębnioną własność. Wysokość takich ulg jest różna w zależności od

podjętych uchwał a ustawa reguluje tylko wysokość bonifikat dotyczących gruntów, które

należą do skarbu państwa. Dlatego w związku z licznymi interwencjami mieszkańców

zwracam się do Pana Burmistrza z następującymi pytaniami:

1. Czy prowadzone są prace nad przygotowaniem stosownej uchwały dotyczącej

bonifikat dla mieszkańców przy przekształceniu użytkowania wieczystego w prawo

własności ?

ż, Jeżeli są takie prace prowadzone, to w jakiej wysokości będą proponowane

bonifikaty?

3. Jakie skutki finansowe (szacowane) dla budżetu miasta będą miały ewentualne
propozycje bonifikat?
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